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متن پرسش

سلام علیکم: خدا یار و نگهدار شما باشد. اخیرا کلیپی به دستم رسید که صحبتهای آقای علوی تهرانی

بود و میگفتن شرف الشمس کار بهات است و شیعیان باید از آن احتراز کنند و هوشیار باشند. نظر

حضرتعالی چیست؟ ممنونم و تمنای دعا دارم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: هرچه هست اهل تحقیق، معتقدند چندان نباید قضیهی «شرف الشّمس»

را دنبال کرد. موفق باشید


